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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:1132 Nedstängningen av kopparnätet

Sedan 2010 har Telia arbetat med att ersätta det gamla kopparnätet som 
används för fast telefoni och asymmetrisk digital abonnentlinje (ADSL). Under 
innevarande år kommer 145 kommuner och 299 orters telestationer att 
påverkas. Redan år 2026 ska det vara borta helt. På papperet ska det finnas 
täckning nästan överallt – men det stämmer inte. I många byar och bland 
många hushåll, till exempel i Norrbotten, finns det varken snabbt bredband eller 
stabil mobiltäckning.

Nedsläckningen av det gamla kopparnätet medför problem och en stark oro för 
människor som bor i områden där det gamla kopparnätet avskaffas utan att de 
nya lösningarna är helt utbyggda och finns tillgängliga. Nedstängningen av 
kopparnätet går på många håll i Sverige helt enkelt för snabbt i förhållande till 
utbyggnaden av fiber eller mobil teknik.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Khashayar Farmanbar följande:

 

Hur avser statsrådet att verka för att det sker en större tidsmässig harmonisering 
mellan nedläggningen av kopparnätet och tillgången till snabbt bredband och 
stabil mobiltäckning?

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-21
Besvaras senast
2022-03-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


